

International conference to mark the 30th anniversary of the UNITWIN/UNESCO Chairs Programme

Transforming knowledge for just and sustainable futures

Conférence internationale pour la célébration du 30ème anniversaire du Programme UNITWIN/Chaires UNESCO

Transformer les savoirs pour des futurs justes et durables

Instructions for the submission of videos

Technical guidelines for video messages

- Length: 60-90 seconds (max)
- Resolution: 4K or 1080P
- Film orientation: Horizontal/Landscape
- File Type: MOV or MP4
- Quality: find a quiet, well-lit place to record
- Language: English or French
- Script: Please provide the full transcript in the language of the intervention
- Name and title: Please provide the following: Name(s) of speaker(s) in the order of appearance; Full title of Chair; Institution; Country
- Note: Please do not add any text, graphics, music or subtitles to the video
- Send the video to uniwin@unesco.org by **7 October 2022**

If the video is too large, please use a service such as WeTransfer, Google Drive etc. and send the link to the above email address along with the details requested.

Instructions pour la soumission de vidéos

Directives techniques pour les messages vidéo

- Durée : 60-90 secondes (max)
- Résolution : 4K ou 1080P
- Orientation du film : Horizontal/paysage
- Type de fichier : MOV ou MP4
- Qualité : trouver un endroit calme et bien éclairé pour enregistrer
- Langue : anglais ou français
- Script : Veuillez fournir la transcription complète dans la langue de l'intervention
- Nom et titre : Veuillez fournir les éléments suivants : Nom(s) de l'intervenant dans l'ordre d'apparition ; Titre complet de la présidence ; Institution ; Pays.
- Note : Veuillez ne pas ajouter de texte, de graphiques, de musique ou de sous-titres à la vidéo.
- Envoyez la vidéo à unitwin@unesco.org avant **le 7 octobre 2022**.

Si la vidéo est trop volumineuse, veuillez utiliser un service tel que WeTransfer, Google Drive etc. et envoyer le lien à l'adresse électronique ci-dessus avec les détails demandés.